

Puteri Emas

1. How to consume this product? Must I consume it all once the bottle is opened?

Take one bottle per day with warm water for six consecutive days after menstruation. You may choose to split the product into smaller doses but you are advised to finish one bottle a day.

2. Who is not suitable to take this product?

It is not recommended for people having menstruation, pregnancy, menopausal, having fever or colds, suffering from cancer, and women whose ovaries have been removed.

3. What are the functions of this product?

Puteri Emas contains herbal ingredients which help to regulate hormone excretion and menstruation, ease edema, improve vaginal dryness and excessive vaginal discharges, promote good sleeping quality. The formulation is enhanced with the addition of two new ingredients, Manjakani and cordyceps. Manjakani helps to tighten the vagina wall and restore the elasticity of the uterine wall, especially good for women after delivery. Cordyceps helps to enhance the immune system and has anti-aging effects.

4. What are the ingredients used in Puteri Emas? What sets this product apart from the usual Bak Foong Pills and Bazhen tablets?

This product contains all natural herbal extracts like Astragalus Membranaceus Radix, Cordyceps Militaris, Cortex Eucommiae Ulmoides, Dates, Ganoderma Lucidum, Margarita / Hyriopsis Pearl, Manjakani, Radix Angelicae Sinensis, Radix Rehmanniae Glutinosa, Rhizoma Ligustici Chuanxiong. There are no preservatives, hormones, artificial fragrance, colourings and this makes it absolutely safe for consumption. Puteri Emas, Bak Foong Pills and Bazhen tablets are developed for women's health. Puteri Emas has been enhanced with Manjakani and cordyceps to help tighten the vagina, enhance the immune system and anti aging. It can help to restore health effectively after menstruation and delivery.

5. Why make it in pellet form?

The small granular structure makes it easier to swallow and there is no need for preparation. So it is easy to be digested and absorbed by the body.

6. Can this product be taken after an abortion?

Abortion may be damaging to the human body with much loss of blood. It may also cause physical pain and mental stress and the body will be relatively weak, which may lead to paleness, palpitation, fatigue, weakness and other anaemia symptoms. Puteri Emas can restore energy and promote blood formation and is thus suitable for women after abortion.

7. What are the possible healing crisis?

It varies among individuals. Some may have dry mouth but consumption can be carried on. Drink more water.

8. Can a woman take this product during menstruation?

This product contains Radix Rehmanniae Glutinosa and Chuanxiong which can promote blood circulation. Thus taking the product during menstruation may increase the menstrual flow, prolong the menstruation period and may disrupt the menstrual cycles.

金公主

1. 请问如何服用金公主？可以一瓶分几次服用吗？

每个月经期结束后，连续六天每天服用一瓶，以温水服送。当然可以分几次服用，但必须在一天内把一瓶服用完。

2. 什么人不适宜服用金公主？

月事期间、怀孕期间、更年期、发烧或感冒期间、癌症患者和已切除卵巢者。

3. 服用后会带来什么功效？

金公主的中草药成分能够调理体内荷尔蒙分泌、补血调经、解决水肿问题、改善阴道干燥、白带过量、情绪剧变及睡眠不宁等。此外，也添加了两种珍贵的成份如：栝蒌和冬虫夏草以加强其疗效。栝蒌有助于紧缩阴道，恢复子宫壁的弹性尤其是分娩后的妇女而冬虫夏草则有助于提升免疫系统及抗老化等作用。

4. 金公主内所含的成份是什么？和一般白凤丸和八珍粒有什么不同之处？

产品内含有全天然的中草药提取物包括：黄芪、冬虫夏草、杜仲、橐蘘、灵芝、珍珠、栝蒌、当归、熟地及川芎，不含任何防腐剂，激素，人造香精和色素，100%安全服用。金公主和白凤丸或八珍粒同样是为女性健康而研制的一种保健品，分别在于金公主添加了栝蒌和冬虫夏草，能够帮助自然的收紧阴道，提升免疫系统及抗老化。能够有效发挥经后调理和产后调理两种功效。

5. 为什么金公主制成小粒状？

小粒状的金公主比较容易吞咽，又不用加以炖煮，因此非常方便，而且小粒状让消化分解更有效，更容易被人体吸收。

6. 流产后可以服用金公主作调理吗？

流产后会对人体造成一定的损伤及大量流失血液，加上流产过程所承受的身体上的痛苦和精神压力，导致身体比较虚弱，容易出现面色苍白、心慌、疲乏无力等贫血症状所以需要多休息和进行调养。金公主具有补气养血的作用，也适合用于女性人流后调理。

7. 服用后会出现什么好转反应？

在服用金公主做身体调理期间，部分病人因体质差异，可能会出现口干舌燥症状，一般不必停药，多饮水即可。

8. 在女性经期间服用金公主，可以吗？

产品中的当归和川芎均具有活血化瘀的作用，若是在月经期服用可能会引起月经量增多，时间延长等,也可能导致下次月经不调,所以不鼓励服用。

Puteri Emas

1. Bagaimanakah cara penggunaan Puteri Emas? Adakah saya mesti menghabiskan satu botol sebaik sahaja ia telah dibuka?

Ambil sebotol setiap hari dengan air suam secara berturutan untuk selama 6 hari sebaik sahaja selepas kedatangan haid. Anda dibenarkan menghabiskan 1 botol untuk beberapa kali pengambilan asalkan satu botol dihabiskan dalam masa satu hari. Walaubagaimanapun, anda dicadangkan untuk menghabiskan 1 botol sekaligus untuk menjamin kesan yang lebih baik.

2. Siapakah tidak sesuai mengambil Puteri Emas?

Produk ini tidak sesuai dimakan oleh orang yang sedang mengalami kedatangan haid, perempuan mengandung, menopause, orang yang demam dan batuk, orang yang menghidap kanser dan perempuan yang pernah menjalani operasi ovari.

3. Apakah fungsi Puteri Emas?

Puteri Emas mengandungi ekstrak herba yang terbaik untuk menjamin keseimbangan hormon dalam badan, mengatasi kedatangan haid yang tidak teratur, edema, kekeringan vagina, kemurungan dan gangguan semasa tidur. Campuran manjakani dan cordyceps meningkatkan keberkesanan Puteri Emas. Manjakani membantu mengetatkan vagina dan memulihkan keanjalan dinding uterus terutamanya bagi perempuan yang baru bersalin. Cordyceps pula menguatkan daya ketahanan badan dan melambatkan penuaan.

4. Apakah bahan ramuan dalam Puteri Emas? Apakah perbezaan antara Puteri Emas dengan Bak Foong Pil dan juga Bazhen tablet di pasaran?

Produk ini mengandungi ekstrak herba yang asli seperti Astragalus Membranaceus Radix, Cordyceps Militaris, Cortex Eucommiae Ulmoides, Kurma, Ganoderma Lucidum, Margarita/Hyriopsis Pearl, Manjakini, Radix Angelicae Sinensis, Radix Rehmanniae Glutinosa, Rhizoma Ligustici Chuanxiong. Ia tidak mengandungi sebarang pengawet, hormon, pewangi buatan atau pewarna. Jadi ia adalah selamat untuk dimakan. Puteri Emas, Bak Foong Pil dan Bazhen Tablet merupakan produk suplemen untuk menjamin kesihatan golongan wanita. Tetapi, Puteri Emas mengandungi manjakini dan cordyceps untuk mengetatkan vagina, meningkatkan sistem imun badan dan juga anti penuaan. Jadi, ia baik untuk memulihkan kesihatan badan selepas bersalin dan kedatangan haid.

5. Mengapakah Puteri Emas dibuat dalam bentuk butiran kecil?

Ini disebabkan struktur butiran yang kecil memudahkan proses penelanan dan ia tidak perlu dimasak. Selain itu, butiran yang kecil juga lebih senang dihadam dan diserap oleh badan.

6. Bolehkah seseorang yang baru mengalami keguguran mengambil produk ini?

Keguguran seringkali menyebabkan pendarahan berlebihan, kesakitan badan yang teruk dan stres yang terlampau. Badan menjadi lemah dan sering menghadapi masalah anemia seperti kelesuan, denyutan jantung yang cepat, keletihan dan lain-lain. Puteri Emas sesuai dimakan oleh perempuan yang mengalami keguguran kerana ia dapat meningkatkan tenaga badan dan membantu pembentukan sel darah merah.

7. Apakah krisis penyembuhan yang mungkin timbul selepas mengambil Puteri Emas?

Hal ini berbeza antara individu. Sesetengah orang mungkin mengalami masalah mulut kering buat sementara. Air yang mencukupi harus diambil selepas mengambil produk.

8. Bolehkah seseorang yang sedang kedatangan haid mengambil Puteri Emas?

Tidak digalakkan. Produk ini mengandungi Radix Rehmanniae Glutinosa dan Chuanxiong yang berfungsi untuk meningkatkan peredaran darah. Jadi, pengambilan produk ini semasa kedatangan haid mungkin akan menyebabkan pengaliran haid berlebihan, tempoh kedatangan haid berpanjangan dan menjejaskan kitaran haid normal.